
   
  

Zápis z jednání školské rady ze dne 9. 6. 2025 

Nepřítomen: 0 

Přítomni: dle prezenční listiny všichni členové ŠR a ředitelka školy jako host 

 

1. Schválení programu jednání školské rady 
PRO:  6   PROTI:  0   ZDRŽEL SE:  0 

2. Vyhodnocení úkolů z předchozího jednání ŠR ze dne 15. 10. 2025. Bod šest byl splněn. Žáci 
kvarty měli školení Mediální výchovy od AI dětem. K bodu sedm lze konstatovat, že Dny 
otevřených dveří proběhly v pořádku a účast veřejnosti, žáků i rodičů byla potěšující. V bodě 
osm došlo k malé změně. Uskutečnil se projekt „Den bez mobilního telefonu“, který byl určen 
žákům primy až kvarty. 

3. Komunitní dohoda se žáky nižšího gymnázia a jejich zákonnými zástupci bude předložena ŠR 
vedením školy do začátku nového školního roku. Zašle e-mailem ředitelka školy. 

4. Informace o vybudování relaxačních zón ve škole. 
5. Rozpočet školy a předpokládané změny od ledna 2026, zejména stran financování 

nepedagogických zaměstnanců. 
6. Nadační fond – informace o plánu vydání sborníku školy (jde do tisku, poslední korektury byly 

provedeny), podpora nadaných žáků, změna organizace maturitních plesů. 
7. Školní vzdělávací program a jeho chystané změny (pedagogický sbor čeká zhruba roční práce 

nad revidovaným kurikulem). Podle nového ŠVP ZV začne škola učit nejpravděpodobněji ve 
školním roce 2026-27. 

8. Centrum podpory nadání vzniká za podpory projektu ÚK. Garantkou centra pro práci 
s nadanými je R. Heide Gruzovská. 

9. Různé – zástupce zřizovatele informoval o možnostech vzdělávání pedagogů v oblasti AI. 
Doporučil pokračovat ve spolupráci s ICUK a využívat podporu pro nadané žáky. Zástupci rodičů 
doporučili nadále pokračovat v preventivních programech pro žáky. 

 

Usnesení: Všichni členové ŠR obdrží znění Komunitní dohody. Termín příštího jednání byl předběžně 
stanoven na podzim roku 2025. 

Zapsala: Radka Heide Gruzovská 

 


